
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 8. januar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 246
Hvad kan ministeren oplyse om udviklingen i antallet af ambulancer, der sen-
des i forbindelse med 112-opkald, fra ansvaret for de sundhedsfaglige 112-
opkald i maj 2011 overgik til regionerne, hvor alle 112-opkald der vedrører
akut sygdom og tilskadekomst i dag viderestilles til de relevante regioners
sundhedsfaglige AMK-vagtcentraler, sammenlignet med den tidligere organi-
sering af besvarelse af 112-opkald vedrørende sundhedsfaglige hændelser,
hvor opkaldet gik til enten en af politiets alarmcentraler eller Alarmcentralen
for Storkøbenhavn?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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